
PROTOKÓŁ Nr VII/15
z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

24 kwietnia 2015 roku 
o godzinie 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================

W sesji uczestniczyli:
 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
 Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny (pan Piotr Dubicki),
 radni powiatowi: (Wiesław Ceglarek, Ryszard Bijak, Ireneusz Młynek)
 sołtysi wsi,
 pracownicy Urzędu Miejskiego,
 kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
 zaproszeni kierownicy zakładów budżetowych, 
 przedstawiciele klubów sportowych z Gminy Bojanowo,
 pan Roman Kolibabka menedżer NZOZ „Zdrowie” w Bojanowie,

Otwarcia  sesji  dokonał  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  pan  Jarosław
Bartkowiak   -  po  czym  stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować
prawomocne uchwały .Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Burmistrz  Bojanowa  pan  Maciej  Dubiel  zawnioskował  o  dodanie  do  porządku  obrad
niniejszego punktu:

Sprawozdanie  Burmistrza  Bojanowa  z  realizacja  programu  współpracy  gminy
Bojanowo z  organizacjami  pozarządowymi oraz  innymi  podmiotami  działającymi  w
sferze pożytku publicznego za rok 2014.

oraz projektów uchwał w sprawie:

1)  zwolnienia  samorządowego  Zakładu  budżetowego   Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków  obrotowych  dla  budżetu  Gminy
Bojanowo,

       2) zwolnienia samorządowego Zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji
z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych dla budżetu Gminy Bojanowo,

W  związku  z  powyższym  przewodniczący  obrad  pan  Jarosław  Bartkowiak  poddał  pod
głosowanie wniosek złożony przez pana Burmistrza Macieja Dubiela.

Za zmianami w porządku obrad opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”. 

W związku z powyższym porządek VII  sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się
następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2.Przedstawienie porządku obrad VII   Sesji Rady Miejskiej.

3.Przyjęcie protokółu Nr VI/15  z sesji odbytej w dniu 27 marca 2015 roku.



4.Zapytania radnych.

5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.

6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.
7.Ocena zasobów pomocy społecznej.

8. Przyjęcie informacji o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.

9.Sprawozdanie  Burmistrza  Bojanowa  z  realizacja  programu  współpracy  gminy
Bojanowo z  organizacjami  pozarządowymi oraz  innymi  podmiotami  działającymi  w
sferze pożytku publicznego za rok 2014.

10.Przyjęcie informacji o stanie dróg na terenie Gminy (drogi gminne).

11.Podjęcie uchwał w sprawie:

1) oceny zasobów pomocy społecznej,

2)  wyrażenia  zgody na  wydzierżawienie  w drodze  bezprzetargowej  na  okres  5  lat  części
nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie,

3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 2 położonego
w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia 5,

4) przyjęcia nadania tytułu „ Zasłużony dla Gminy Bojanowo”,

5)  zwolnienia  samorządowego  Zakładu  budżetowego   Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków  obrotowych  dla  budżetu  Gminy
Bojanowo,

6) zwolnienia samorządowego Zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  z
obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych dla budżetu Gminy Bojanowo,

7) zmian uchwały budżetowej na 2015 rok,

8)  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  opracowanie  i  wdrażanie  Planu  Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Bojanowo,

9) zmiany Uchwały Nr VI/22/15 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2015 roku w
sprawie uchwalenia programu nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,

10)  zmiany  Uchwały  Nr  VI/23/15  z  dnia  27  marca  2015  r.  w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji  z  mieszkańcami  gminy  w  sprawie  zmiany  nazwy  urzędowej  miejscowości
Szmezdrowo, wież na Szemzdrowo, wieś.

12. Odpowiedzi na zapytania radnych.

13.Wolne głosy i wnioski.

14.Zakończenie.



Za porządkiem obrad opowiedziało się 13 radnych przy 1 głosie przeciwnym (radny Maciej
Jagodziński)

Do pkt.   3.Przyjęcie protokółu Nr VI/15  z sesji odbytej w dniu 27 marca 2015 roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 marca 2015 roku nie
wniesiono uwag pisemnych i ustnych protokół przyjęto bez odczytywania – 14 głosami „za”.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Jako pierwszy pytanie zadał  radny Maciej  Jagodziński – cyt.  „jak wygląda sprawa
budowy przedszkola samorządowego?”. Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż
inwestycja będzie realizowana. Temat wybudowania nowego przedszkola jest otwarty. 
Pan radny Jagodziński zasugerował połączenia przedszkola ze żłobkiem, wtedy zapewniona
będzie liczba dzieci i kontynuacja pobytu dzieci. Burmistrz będzie rozważał taką możliwość.

Do pkt. 5   Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w
okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady pan  Jarosław Bartkowiak  przedstawił  pisemną  informację  o
reprezentacji Rady Miejskiej w Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

Do pkt.  6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy   w okresie  międzysesyjnym i  o
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel zapoznał uczestników sesji z zarządzeniami
jakie wydał w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było.\
Pisemna informacja o reprezentacji Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik
nr 3 do protokołu.

Do pkt. 7.Ocena zasobów pomocy społecznej.

Informacja została przedstawiona na posiedzeniach Komisji Stałych Rady. Do obecnej
na sesji zastępującej kierownik pani Jadwigi Słupianek pytań nie było. Pisemna informacja
dotycząca zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do pkt.      8. Przyjęcie informacji o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.
Jako  pierwszy  głos  zabrał  przedstawiciel  MUKS  „SZOK”  Bojanowo  pan  Maciej

Ratajczak. Przedstawił osiągnięcia i zamierzenia klubu, którym kieruje – pisemna informacja
stanowi  załącznik  nr  5 do  protokołu.  Radna  pani  Wiesława  Świerzewska  pochwaliła
działalność pana Ratajczaka i wszystkich osób zaangażowanych w działalność MUKS SZOK,
a w szczególności za organizację zajęć  z małymi dziećmi. Gratulacje i podziękowania złożył
również  radny  Maciej  Jagodziński.  Zapytał  również  o  uchwałę  w  sprawie  przyznania
stypendiów wyróżniającym się sportowcom i uczniom.
Burmistrz  pan  Maciej  Dubiel  odpowiedział,  iż  trwają  prace  nad  tym  aktem  prawnym,
rozpatrywane są różne kryteria przyznawania stypendiów, a także musimy ocenić posiadane
środki.  Więcej pytań nie było. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi
ono załącznik nr 5 do protokołu.



Jako  drugi  wypowiedział  się  przedstawiciel  Bojanowskiego  Klubu  Karate  pan  Paweł
Dudziak. Przekazał Państwu radnym korektę osiągnięć zespołu. Pytań nie było. Sprawozdanie
przyjęto  jednogłośnie – 14 glosami  „za”.  Pisemna informacja  stanowi  załącznik  nr 6 do
protokołu. 

Jako ostatni wypowiedział się przedstawiciel Ruchu Bojanowo – radny Rady Powiatu
Rawickiego  pan  Wiesław  Ceglarek.  Pan  Ceglarek  przedstawił  nowe  plany  i  zamierzenia
prowadzonego przez Siebie klubu. Ubolewa, iż nie są przyznawane stypendia dla wybitnie
zdolnych sportowców. Ponadto – zdaniem pana Ceglarka – żaden sportowiec po szkole nie
znajduje zatrudnienia. Cyt. „ prosimy również o teren aby pobudować nowe boisko. Dyrektor
Centrum dba o nawierzchnię stadionu na ulicy Sportowej; dziękujemy Radzie Miejskiej za
dotychczasowe wsparcie – dziękujemy panu Burmistrzowi za pomoc, ale nie odpuścimy –
stwierdził pan Ceglarek 

Poinformował również, iż zawnioskuje o wsparcie do potencjalnych  sponsorów. 
Radny Jagodziński  cyt.  „narybek rośnie musimy zadbać o stan Ruchu Bojanowo, gdyż w
tabeli spadliśmy”.
Radny powiatowy Wiesław Ceglarek  poinformował  ,  iż  zbliża  się dzień  dziecka,   można
zorganizować  turnieje,  w  których  będą  uczestniczyć  2-  3  sołectwa.  Poddaje  pomysł  pod
dyskusję. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
Nieobecnego  na  sesji  klubu  SALUS  pisemna  informacja  stanowi  załącznik  nr  8 do
protokołu.

Do pkt.     9.Sprawozdanie Burmistrza Bojanowa z realizacja programu współpracy gminy
Bojanowo z  organizacjami  pozarządowymi oraz  innymi  podmiotami  działającymi  w
sferze pożytku publicznego za rok 2014

Burmistrz  Bojanowa  pan  Maciej  Dubiel  przedstawił  sprawozdanie  z  realizacja  programu
współpracy  gminy  Bojanowo  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
działającymi  w  sferze  pożytku  publicznego  za  rok  2014.  Pytań  nie  było.  Sprawozdanie
przyjęto jednogłośnie i stanowi ono załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
 1) oceny zasobów pomocy społecznej,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 kwietnia
2015 roku. Pytań nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”.  Uchwała Nr VII/27/15 Rady Miejskiej w
Bojanowie  z  dnia  24  kwietnia  2015  roku  w sprawie  oceny  zasobów pomocy  społecznej
została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

2) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 5 lat
części nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21
kwietnia 2015 roku. Pytań nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Uchwała Nr
VII/28/15 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 5 lat  części nieruchomości
niezabudowanej  położonej  w  Bojanowie,  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  nr  11 do
protokołu.



3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 2
położonego w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia 5,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21
kwietnia 2015 roku. Pytań nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie.  Za podjęciem
uchwały głosowali  wszyscy obecni  na sesji radni – 14 „za” . Uchwała Rady Miejskiej  w
Bojanowie z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie
przetargowej lokalu mieszkalnego nr 2 położonego w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia 2,
została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

4) przyjęcia nadania tytułu „ Zasłużony dla Gminy Bojanowo”,

Zastępca  Burmistrza  pan  Krzysztof  Kurpisz  wyjaśnił  jakie  poprawki  wniesiono  do
przedmiotowego  projektu  (m.in.  herb  na  statuetce  będzie  umieszczony  z  lewej  strony,
dedykacja oraz ewentualne wpisy będą rozmieszczone symetrycznie na posagu).  Państwo
radni  pytań  nie  mieli.  Projekt  zaopiniowali  pozytywnie,  jednogłośnie  14  głosami  „za”.
Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie przyjęcia
nadania tytułu  „ Zasłużony dla Gminy Bojanowo”, została podjęta jednogłośnie – 14 głosami
„za” i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

5)  zwolnienia  samorządowego  Zakładu  budżetowego   Zakładu  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych dla
budżetu Gminy Bojanowo,

Projekt omówiono na posiedzeniach Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. Uchwałę Rady
Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie zwolnienia samorządowego
Zakładu  budżetowego   Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  z  obowiązku
wpłaty nadwyżki środków obrotowych dla budżetu Gminy Bojanowo, podjęto jednogłośnie i
stanowi ona załącznik nr 14 do protokołu.

6)  zwolnienia  samorządowego  Zakładu  budżetowego  Zakładu  Wodociągów  i
Kanalizacji   z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych dla budżetu  Gminy
Bojanowo,

Projekt omówiono na posiedzeniach Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. Uchwałę Rady
Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie zwolnienia samorządowego
Zakładu budżetowego  Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  z obowiązku wpłaty nadwyżki
środków obrotowych dla budżetu Gminy Bojanowo, podjęto jednogłośnie – 14 głosami „za” i
stanowi ona załącznik nr 14 do protokołu.

                    7) zmian uchwały budżetowej na 2015 rok,

Pani  Skarbnik  Patrycja  Kubiak  poinformowała,  iż  zmian  od posiedzenia  Komisji  Stałych
Rady nie wprowadzono. Pytań nie było.  Uchwałę Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 24
kwietnia 2015 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej podjęto jednogłośnie – 14 „za” i
stanowi ona załącznik nr 15 do protokołu.

                 8) wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowanie i wdrażanie Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Bojanowo,

Burmistrz  Bojanowa  wyjaśnił,  iż  z  chwilą  zapotrzebowania  m.in.  na  lampy  solarne
podjęliśmy decyzję dotyczącą opracowania i wdrażania powyższego programu. 



Radny Maćkowiak zapytał czy na wioskach będą uzupełniane lampy solarne. Burmistrz pan
Maciej  Dubiel  wyjaśnił,  iż  zostanie  podjęta  strategia  i  każdy  z  sołtysów  określi
zapotrzebowanie na ten rodzaj oświetlenia. 

Radny Maciej Jagodziński zapytał czy lampy będą finansowane ze środków gminnych?

Burmistrz wyjaśnił, iż musimy zrobić zapotrzebowanie i kalkulację – koszt jednej lampy to
około 7 – 20 tys. zł. 

Radny Jagodziński cyt. „ należy wziąć tzw. „lepszą półkę „ lamp , aby dłużej służyły.

Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka wnioskowała o lampy solarne.

Radny pan Dariusz Klimasz zapytał czy ten program obejmuje budowę biogazowni. 

Burmistrz Bojanowa wyjaśnił,  iż czekamy na dokument w którym będą zawarte wszystkie
możliwości wykorzystania programu. 

Więcej pytań nie było. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14
„za”.  Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  24  kwietnia  2015  roku  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  opracowanie  i  wdrażanie  Planu  Gospodarki
Niskoemisyjnej  dla  Gminy  Bojanowo,  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  nr  16 do
protokołu.

9) zmiany Uchwały Nr VI/22/15 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2015 roku
w  sprawie  uchwalenia  programu  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,

W związku z tym, iż została podpisana umowa na świadczenie usług w tym zakresie pytań nie
było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” . Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie
z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/22/15 Rady Miejskiej w
Bojanowie z  dnia  27 marca  2015 roku w sprawie  uchwalenia  programu nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, została
podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

10) zmiany Uchwały Nr VI/23/15 z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie przeprowadzenia
konsultacji  z mieszkańcami gminy w sprawie zmiany nazwy urzędowej miejscowości
Szmezdrowo, wież na Szemzdrowo, wieś.

W związku z wprowadzeniem technicznych poprawek do projektu niniejszej uchwały, jeszcze
raz poddano ją pod obrady. Pytań nie było. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni
na sesji radni – 14 „za”. W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z
dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/23/15 z dnia 27 marca 2015 r.
w sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  gminy w sprawie  zmiany nazwy
urzędowej miejscowości Szmezdrowo, wieś na Szemzdrowo, wieś została podjęta i stanowi
załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt.   12.Wolne głosy i wnioski.

Obecny  na  sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  menedżer  Niepublicznego  Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Bojanowie pan Roman Kolibabka ustosunkował się do uwag zawartych
w  lokalnej  prasie,  a  także  wniosków  wypracowanych  przez  Państwa  radnych  na  sesji
dotyczącej służby zdrowia, która funkcjonuje na terenie naszej Gminy. Cyt. „Krytyka boli,



wysłuchałem negatywnych  opinii,  wszystkie  niepochlebne opinie  wziąłem sobie  do serca.
Czas  zastoju w prowadzonym przeze  mnie  zakładzie  był  tzw. „czasem grypowym”.  Brak
lekarzy,  a także natężenie ze strony pacjentów spowodowało dyskomfort przyjęć.  Podczas
najbardziej newralgicznego czasu w przychodni było tylko 4 lekarzy. Przepisy przewidują, iż
na 2.500 pacjentów musi funkcjonować jeden lekarz POZ. Problem staramy się rozwiązać
przesuwając  mniej  „zagrożone”  przypadki  na  dzień  następny.  Podobnie  rejestrujemy
pacjentów.  Jeżeli   mamy  komplet  w  danym  dniu,  pozostałe  osoby  nie  wymagające
natychmiastowej  interwencji  kierujemy  na  dzień  następny.  Do  tej  pory  nie  stwarzało  to
problemów.  Na  dzień  dzisiejszy  -   jak  stwierdził  pan  Roman  Kolibabka  –  4-5  osób
zatrudnionych  w  NZOZ  „ZDROWIE”  rejestruje  osoby  potencjalnie  wymagające
natychmiastowej konsultacji. Z tym nie ma problemu stwierdził pan Kolibabka. W obecnej
chwili  zarejestrowanych  jest  7.800  pacjentów  ,  ok.  500  pacjentów  wyemigrowało  z
Bojanowa. Jak poinformował pan Kolibabka zostały utworzone oddziały w NFZ, dotyczące
podejmowania decyzji w sprawie kwalifikacji pacjenta ze względu na jego stan zdrowotny.
Ponadto pan Kolibabka wyjaśnił, iż od dłuższego czasu boryka się z kadrą medyczną, przede
wszystkim personelem podstawowej opieki medycznej. Braki etatowe stanowią problem w
funkcjonowaniu zakładu. Radny Maciej Jagodziński zarzucił brak komfortu w przyjęciach,
długi okres oczekiwania, brak odpowiednich specjalistów (m.in. pediatrów). 

Pan Roman Kolibabka cyt.  „ nie jestem podległy panu Burmistrzowi, zwracam uwagę
na  każdego  pacjenta,  nie  zawsze  nam  to  wychodzi.  Wypowiedź  pana  radnego  Macieja
Jagodzińskiego  ‘biorę  sobie  do  serca’  wszelkie  uwagi  i  dostosuję  się  do  nich  w  celu
wyeliminowania niedogodności do pacjentów.”

Jak wspomniał pan Roman Kolibabka menedżer NZOZ „ZDROWIE” w Bojanowie, problem
stanowi również lekarz sportowy, gdyż do tej pory korzystano z usług lekarza sportowego z
Góry.  Jak zaznaczył  pan Kolibabka rozważa się możliwość zatrudnienia lekarza w NZOZ
„ZDROWIE” o takiej specjalizacji,  który świadczyłby powyższe usługi. Nie jest to problem
nie do rozwiązania,  wymaga jednak kontaktu z NFZ i odpowiedni ustawieniem personelu
medycznego.

Zdaniem pana Romana Kolibabki  problem stanowi t  również  pensjonat  dla osób
starszych. Niektóre z osób tam przebywających kwalifikują się na ZOL. Panie opiekunki są
tylko  do  godz.  15.00.  Pozostały  czas  jest  nie  monitorowany.  Ten  problem  też  trzeba
rozwiązać. Zostałem zawezwany przez pana Burmistrza  „na dywanik” – mam się rozliczyć
organizacyjnie  i  finansowo.  Jestem  za  współpracą,  ale  chciałbym  również  wiedzieć  jaka
sytuacja jest na rynku usług związanych ze  służbą zdrowia. 

Pan radny Tomasz  Woźniczka  też wyraził  Swoje zdanie w tej  kwestii   cyt.  ‘  wiele  osób
kontaktowało się ze mną  w tej  sprawie,  poproszono mnie  o interwencję.  Gmina nie  jest
stroną. Właścicielem NZOZ „Zdrowie” w Bojanowie jest pan Kolibabka i to On  w pełni
odpowiada   za  funkcjonowanie  ośrodka.  Kieruje  placówką  i  przede  wszystkim  kadrą
wyższego  i  niższego   personelu  medycznego.  „Liczę  na  pomoc  i  dobre  usprawnienia
kierowanej przeze mnie jednostki, a także zrozumienie ze strony pacjentów”. 

Problemem  jest  opieka  zdrowotna  nad  dziećmi  .  W  chwili  obecnej  uprawnienia
posiada  pani  dr  Anna  Korytkowska,  ma  wszelkie  kwalifikacje   aby  przyjmować  małych
pacjentów. Zainteresowanie jest duże i nic nie stanowi problemu, aby każdy mały pacjent
został przez lekarza przyjęty. 



Radny  pan  Tomasz  Woźniczka  poruszył  temat  związany  z  tzw.  „lekarzem  na  chwilę”,
pacjenci  cały  czas  czekają  w  kolejce,  o  ile  są  przyjęci.  To  jest  spory  problem.   Stan
zatrudnienia w ośrodku jest minimalny, lekarze powinni byli być cały czas poszukiwani.

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel odpowiedział,  iż nie wezwał pana Romana
Kolibabkę  „na dywanik”  ale  zaprosił  na  sesję,  gdyż  wiele  spraw związanych  ze  służbą
zdrowia  wymagało  wyjaśnienia.   To  określenie  nie  jest  stosowne.  Traktujemy  Pana  jak
partnera do dyskusji,  dlatego został  Pan zaproszony.  Zadaniem gminy jest również opieka
zdrowotna,  ja  jako  włodarz  gminy  Bojanowo  jestem  z  tego  rozliczany,  poniekąd
odpowiadamy  za  jej  funkcjonowanie  w gminie  Bojanowo –  odpowiedział  Burmistrz  pan
Maciej Dubiel.

Pan  Roman  Kolibabka  –  cyt.  „  jestem otwarty  na  sugestie,  jestem po  to  aby  pomóc  w
funkcjonowaniu służby zdrowia, poprawić powyższą sytuację”.

Radny Maciej Jagodziński stwierdził,  iż monopol na usługi zdrowotne nie wpływa na ich
jakość. Jest za stworzeniem konkurencji – być może  w internacie Zespołu Szkół  Rolniczych
w  Bojanowie  zakupionym  przez  Państwa  Nowaków  z  Rawicza.  Na  ostatniej  sesji  Rady
zaproszeni  inwestorzy opowiedzieli  się co do planów remontowych w w/w obiekcie.  Być
może  powstanie  zdrowa  konkurencja  NZOZ  „ZDROWIE”  co  z  pewnością  wpłynie  na
poprawę świadczonych usług. 

Kolejną osobą , która zabrała głos w dyskusji  był  radny Marek Kotlarczyk , który
zawnioskował o mały remont  na świetlicy w Sułowie Małym.  Pan Burmistrz  wyjaśnił,  iż
zdaje  sobie sprawę,  iż  obiekt  wymaga  remontu  i  poprawek.  Nie  jest  jednak w tej  chwili
odpowiedzieć kiedy ewentualny remont zostanie przeprowadzony. 

Radny Maciej Jagodziński cyt. „ 4 lata minęły – proponuję podnieść diety sołeckie o
10%,- to jest bardzo mała kwota w ciągu roku” . 

Burmistrz wyjaśnił, iż temat jest otwarty, musi przeliczyć i tak skromny budżet. 

Radny  Jagodziński  zwrócił  się  do  przewodniczącego  Rady  pana  Jarosława  Bartkowiaka
dlaczego  nie  poinformował  o  jubileuszu  pani  Marianny  Juchnowicz.  Z  całą  pewnością
delegacja  Rady  Miejskiej  uczestniczyłaby  w  święcie  „szefowej”  Gołaszyniaków.
Przewodniczący Rady odpowiedział, iż nic nie wiedział o tej uroczystości.

Radny  Zygmunt  Maćkowiak  zapytał  o  tzw.  „podstrefę  wałbrzyską”  ,  na  jakim  etapie
przygotowania jesteśmy jako gmina. 

Burmistrz  wyjaśnił,  iż  zostały  przygotowane  początkowe  dokumenty,  w  tym  tygodniu
odbędzie się spotkanie z urbanistami.

Drugie pytanie pana radnego Maćkowiaka dotyczyło farm wiatrowych, czy są tworzone, czy
są nowi inwestorzy?

Burmistrz cyt. „ w obecnej chwili Panu na to pytanie nie odpowiem”.

Sołtys pan Marcin Mróz zapytał czy Komisja była na placach zabaw w celu zweryfikowania
ich przygotowania i bezpieczeństwa.



Burmistrz wyjaśnił, iż trwa procedura związana z wyłonieniem osoby za to odpowiedzialnej.

Przewodniczący Zarządu Osiedla pan Tomasz Głuszek zawnioskował o zwiększenie ilości
tablic informacyjnych na terenie miasta. 

Burmistrz pan Maciej Dubiel wyjaśnił,  iż sukcesywnie będziemy zwiększać ilość tablic na
wioskach oraz na terenie miasta. 

Do pkt. 13. Zakończenie.

W związku z zakończeniem VII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przewodniczący obrad
dziękując wszystkim za przybycie o godz. 11.25 zamknął obrady. 

Protokolant:

Beata Sikora

inspektor


